
 

 
 

 

 

Møde Bruger- og Pårørenderådsmøde 

Tid 14-09-2020, kl. kl. 14 – 15.30  

Sted Solgården 

Delta-
gere 

Lisbeth, Annagrethe, Bente, Conni, 
Rikke 

Afbud Dan 

Sagsnr. Indtast sagsnr. 

REFERAT: 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
Referat godkendt. 
 

2. Godkendelse af dagsorden. 
Dagsorden godkendt 
 

3. Punkter under evt. 
Facebook. 
Dagsorden fremadrettet. 
 

4. Sommerpakken. 
Beboerne er hørt om, hvad de gerne vil. Derefter er der arrange-
ret ture til Hals, Skagen, Gjøl kro, Ryå is. Turene er planlagt og 
vi er gået i gang. Turene indeholder mad og drikke på spiseste-
der. Planen er, at alle beboere har mulighed for at deltage på en 
af turene. 
 

5. Covid 19 
Ang. virus, så er Aalborg nu rød zone, hvilket gør, at vi på Sol-
gården må tage vores forholdsregler. Der er sendt mail rundt til 
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pårørende ang. nye tiltag. Fx brug af visir ved tæt kontakt. Per-
sonale skal fremadrettet testes hver 14. dag. 
 

6. Planlægning af okt. nov. dec. 
Vi må se tiden an grundet Covid 19 og restriktionerne herfor. 
 

7. Rengøring af stuer. 
Der er observeret snavset gulve (fra d.30/7). Stuerne rengøres 
som følge af kvalitetstandard hver 14. dag/45 min. Conni vil 
følge op på standard. 
 

8. Lejerbo fornyelser. 
Der skal afholdes møde ang. husets budget og fornyelser. Ingen 
af vores beboere ønsker at deltage. Der er årligt sat penge af til 
vedligehold af terræn, bassin m.m. Sidste år blev der lovet 
10.000 kr til køb af nye TV til begge etager. Disse er endnu ikke 
indkøbt. I år 2020/21 er der afsat midler til maling af trappeop-
gang. Enighed om at dette trænger gevaldigt, men også at fæl-
lesrummene fremstår slidte. 
 

9. Evt 
Der ønskes en facebookgruppe, der viser de gode oplevelser på 
Solgården. Skal kun være for ”Solgårdens venner”, altså en luk-
ket gruppe. Eventuelle opslag skal altid godkendes af admini-
strator. Dette kan blive en større opgave og derfor vælges der 3 
administratorer til at varetage denne opgave. Rikke er tovholder 
på opgaven. 
- Der ventes at komme nye vedtægter for Bruger/pårørende 

råd. Disse sendes ud når de er modtaget. 
 
NYT MØDE d. 16/11-20 Conni og Bente laver dagsorden. 


